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KERNRAAD  

Verslag vergadering – 12 april 2022 19u00 

     

AANWEZIG:  

Ann De Forche, Jocelyn Dierickx Visschers, Lothar Feys, Lynn Van de Berghe, Norbert 

Vandommele, Patrick Decoster, Ronny Mistiaen, Rudy Segers en Francis Kerckhof.  

VERONTSCHULDIGD: 

Andy Vancoillie, Bart Supply, Gudrun Versavel 

 

 

1 Verslag vorige vergadering 

1.1 Vrijetijdsdienst 

De vacatures voor de teamverantwoordelijken ‘samenleven’ en ‘publiekswerking’ werden 

open gesteld. Voor publiekswerking waren er drie kandidaten, waarvan er twee 

deelgenomen hebben aan het schriftelijk examen. Voor samenleven waren er geen 

kandidaten. Deze vacature staat momenteel nog online (https://www.izegem.be/vacatures-

izegem). 

2 Financieel 

Geen opmerkingen. 

3 Briefwisseling 

Geen briefwisseling. 

https://www.izegem.be/vacatures-izegem
https://www.izegem.be/vacatures-izegem
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4 Werkgroepen  

4.1 SPORTEVENEMENTEN  en KANSENGROEPEN 

4.1.1 Seniorensportdag 

De fietsenparking van het zwembad zal tijdens de West-Vlaamse Seniorensportdag gebruikt 

worden voor het petanquetornooi. Momenteel wordt deze parking afgeschraapt, genivelleerd 

en nadien wordt er dolomiet opgevoerd.  

4.1.2 Urban Move 

Urban Move zal doorgaan op zondag 18/09 in Emelgem. IVAC heeft een loopevenement 

gepland de dag ervoor met start- en aankomstplaats in ’t SOK. 

De sportdienst zal contact opnemen met IVAC om te bekijken als er kan worden 

samengewerkt of als het evenement nog kan worden verplaatst. Tijdens dit weekend zullen 

immers ‘alle’ stadsmaterialen nodig zijn voor Urban Move. 

4.1.3 BK wielrennen 2023 

De organisatie van het Belgisch Kampioenschap Wielrennen op de weg in Izegem op 25 juni 

2023 werd toegewezen aan Flanders Classics. Deze organisatie zal in samenspraak met 

stad Izegem het evenement volledige uitwerken (parcours, start- en aankomstzone, 

seingevers, randanimatie,…). 

4.2 SPORTBEHEER en GEBOUWEN 

4.2.1 Werkgroep zwembad 

Er is een startvergadering geweest met een delegatie van het schepencollege, enkele 

stadsdiensten en Farys. Dit overleg zal besproken worden in het schepencollege en nadien 

in de Sportraad. 

Sinds april kan de zwembadenquête ingevuld worden. Op vandaag zijn er al 343 

respondenten, terwijl de publiciteit nog dient te worden opgestart (Izine, website, mailing, 

affiches,…). 

4.2.2 Reiniging atletiekpiste 

De jaarlijkse reiniging van de piste werd uitgevoerd op 11 en 12 april. Ter hoogte van de 

aankomstzone, waar de piste veel belopen wordt (met vuile schoenen) om van en naar het 

veld van het American Football te gaan, zijn de lijnen zo goed als verdwenen. Deze lijnen 

zullen tegen de atletiekmeeting van 1 mei opnieuw gespoten worden door Günther. Eén van 

de komende jaren zal een firma de volledige piste opnieuw belijnen. 
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4.2.3 Beachvolleybalveld 

Vorig najaar werd een ‘beachvolleybalveld’ aangelegd achter de heuvel van speelplein De 

Krekel. Het materiaal werd aangekocht door de sportdienst en IVT zal de palen plaatsen. In 

samenspraak met IVT werd beslist om geen zand (hoge kostprijs, meer onderhoud, gevaar 

voor gebroken glas en uitwerpselen huisdieren,…) maar gras als ondergrond te gebruiken. 

IVT zal gevraagd worden om de palen en een net te plaatsen, zodat het terrein zowel door 

de club maar ook door particulieren gebruikt kan worden. 

4.2.4 Kunstgrasveld 1 Zuid 

De aannemer van kunstgrasveld 1, dat in gebruik werd genomen op 31 augustus 2017, werd 

in gebreke gesteld door Farys. De vezels van de grasmat liggen plat en komen los. 

Stadsbader repliceert dat de garantie van 10 jaar gebaseerd is op 1.500 gebruiksuren, zoals 

beschreven in hun offerte. Door het vele gebruik is de levensduur van de grasmat bijna 

verlopen. 

Farys volgt dit dossier verder op. 

4.2.5 Startblokken binnenbad 

IKZ heeft wedstrijdstartblokken aangevraagd zodat ze de start van de verschillende 

zwemstijlen kunnen trainen. Er werd op basis van een offerte budget goedgekeurd en de 

bestelling werd geplaatst. 

De firma liet weten dat ze een fout hadden gemaakt waardoor de kostprijs van € 7.970 

exclusief btw verhoogde naar € 10.970. 

Er werd nog prijs gevraagd bij een aantal andere firma’s. Maar die konden de gevraagde 

startblokken niet leveren of de prijs was nog iets hoger. 

4.3 SPORTBELEID en SPORTSUBSIDIES 

Geen punten. 

5 Rondvraag    

5.1.1 Overdekte tribune piste 

Is er een vraag binnen gekomen voor het overdekken van de staantribune van de 

atletiekpiste? 

Dit leeft wel bij de verenigingen, die gebruik maken van de site. Net als de vraag naar extra 

berg- en omkleedruimte. 

Er zal gevraagd worden aan Farys om hier een kostenberekening voor te maken. 
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5.1.2 Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat door op dinsdag 17 mei 2022 in Meilief. 


